

Tender Notice: ITB-NRC- AO3-AMM-02911

Education Kits

NRC is soliciting bids from reputable suppliers to provide bids for Education Kits in north west of Syria, by signing a framework agreement for two years.

The link below includes the tender dossier, and all the annexes related, please read them carefully in order to make sure that you submit the correct information.

Please follow the link below to **download** the tender Request for Quotation document and annexes:

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Download?ID=AKT81YRXe5M%3d>

or QR code:



For **inquiries and questions**, please follow the link below, and there you can fill your questions.

<https://etbsystem.no/ClientTrans/QA?ID=AKT81YRXe5M%3d>

or QR code:



For **uploading your final offer** documents, please follow the link below

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Upload?ID=AKT81YRXe5M%3d>

or QR code:



In order to submit:

1. Fill in the company's details then click on "Download."
2. Review and read the tendering documents carefully and if you have any technical questions or any difficulties in accessing the link please contact us on sro.ao3procurement@nrc.no mentioning the following:
 - Reference number "ITB-NRC- AO3-AMM-02911/ Education Kits" in the email subject space.
 - **Please note that offers submitted to the email above will not be accepted. Official offers should be submitted as mentioned below.**
 - Name of the company – in the email subject space.
 - The person who has the query documents in the body of the email
3. Your bid should be strictly submitted through **the Etb box** via the link as in the file **0_LINK TO UPLOAD BID.pdf** that is found in the tendering documents package that will be obtained when the documents are downloaded.
4. The Bids submission deadline is.: **the 1st of April 2025.**
5. The Qusations submission deadline is: **the 25th of March 2025.**
6. Please note that we will contact the suppliers who register their contact details only.

Tender Notice: ITB-NRC- AO3-AMM-02911

Education Kits

يسعى المجلس النرويجي للاجئين إلى الحصول على عطاءات من موردين لتقديم عطاءات لمواد التعليم (القرطاسية) في مناطق شمال غرب سوريا. و ذلك من خلال توقيع اتفاقية إطارية لمدة عامين.

سيتم الطلب بناءً على أوامر الشراء التي ستصدرها هذه المنظمة.
شروط تقديم العرض:

1. املأ بيانات الشركة ثم انقر فوق "تنزيل"
2. قم بمراجعة وقراءة وثائق المناقصة بعناية وإذا كان لديك أي مشكلات تقنية أو أي صعوبات في الوصول إلى الرابط ، يرجى الاتصال بنا على sro.ao3procurement@nrc.no مع ذكر ما يلي:
-الرقم المرجعي "ITB-NRC- AO3-AMM-02911 / Education Kits" -في مساحة موضوع البريد الإلكتروني.
-اسم الشركة - في خانة موضوع البريد الإلكتروني.
-الشخص الذي لديه تساؤل في نص البريد الإلكتروني
- يرجى ملاحظة أن العروض المقدمة إلى البريد الإلكتروني أعلاه لن يتم قبولها. يجب تقديم العروض الرسمية كما هو مذكور أدناه.
3. يجب تقديم العطاء الخاص بك من خلال صندوق Etb عبر الرابط الموجود في الملف 0_LINK TO UPLOAD BID.pdf الموجود في حزمة مستندات المناقصة.
4. آخر موعد لتقديم عروض الاسعار هو الأول من نيسان 2025
5. اخر موعد للاسالة والاستفسارات هو الخامس والعشرون من اذار 2025
5. يرجى ملاحظة أننا سوف نتصل بالموردين الذين يسجلون بيانات الاتصال الخاصة بهم فقط.

يرجى اتباع الرابط أدناه **لتنزيل** وثيقة طلب عرض الأسعار والمرفقات

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Download?ID=AKT81YRXe5M%3d>

او

QR code:



للاستفسارات والأسئلة ، يرجى اتباع الرابط أدناه ، وهناك يمكنك ملء أسئلتكم واستفساراتكم.

<https://etbsystem.no/ClientTrans/QA?ID=AKT81YRXe5M%3d>

او QR code:



يرجى اتباع الرابط التالي من اجل **تحميل** ملفات عرض سعركم

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Upload?ID=AKT81YRXe5M%3d>

او QR code

